
 

 

 
ZAPISNIK 11. SEJE IZVRŠNEGA ODBORA KZS 

 Seja je bila v ponedeljek, 9. 11. 2015, začela ob 17.00, v sejni sobi KZS, Leskoškova 12, Ljubljana.  Prisotni: Matej Erjavec, Gregor Griljc, Marko Šter, Živa Kolman, Matej Kosi, Sergej Ravnikar, Rado Trifunović, Damijan Korošec, Matej Pirc, Dušan Debenak, Bojan Gorjanc.  Odsotni: Aleš Antauer, Igo Gruden, Jernej Močnik, Ludvik Fekonja, Uroš Slavinc.  Ostali prisotni: Radoslav Nesterović, Boris Majer, Goran Semenič, Anton Pavlič in Anže Blažič.  
DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 10. seje IO KZS, z dne 5. 10. 2015.  2. Sprememba tekmovalnega sistema za članice. 3. Poročilo registracijske komisije (pritožba KK Lastovka).  4. Poročilo Oddelka za licenciranje. 5. Predlog sprememb Pravilnika o licenciranju košarkarskih klubov.  6. Finančno poročilo prihodkov in odhodkov po stroškovnih mestih na dan 31.10. 2015. 7. Datum naslednje seje IO KZS. 8. Razno.  
ZAPIS SESTANKA IN SPREJETI SKLEPI 

točka 1. Potrditev zapisnika 10. seje IO KZS, z dne 5. 10. 2015.  Sklep 1: Zapisnik  10. seje IO KZS, z dne 5. 10. 2015 se sprejme v celoti.  točka 2. Sprememba tekmovalnega sistema za članice. Boris Majer je predstavil spremembe tekmovalnega sistema za članice. Spremembe so bile potrebne zaradi izstopa ene ekipe iz tekmovanja 1. SKL.  



 Sklep 2: IO KZS je soglasno potrdil predlagane spremembe tekmovalnega sistema za članice. Sklep 3: IO KZS je soglasno potdil refundacijo stroškov v višini 1.000,00 € za ekipo članic 2. SKL, ki bo v drugem delu nastopala v 1. SKL.  točka 3: Poročilo Registracijske komisije (pritožba KK Lastovka). Goran Semenič je obrazložil pritožbo KK Lastovka ob prestopu igralca iz KD Slovan. Prestop ni bil omogočen zaradi izrečenega suspenza generalnega sekretarja. Igralec pa je imel izpisnico izdano pred izrekom suspenza in KK Lastovka v pritožbi to izpostavlja.  Sklep 4: IO KZS je z 8 glasovi za in 1 vzdržanim sprejel sklep, da se pritožbi KK Lastovke ugodi in se igralcu Novak odobri prestop.  točka 4: Poročilo Oddelka za licenciranje.  Goran Semenič je predstavil poročilo Oddelka za licenciranje, razprave ni bilo   točka 5: Predlog sprememb Pravilnika o licenciranju košarkarskih klubov. Goran Semenič je predstavil vse spremembe Pravilnika o licenciranju.  Razprava je v glavnem potekala ali obveza po revizijskem pregledu ostaja v Pravilniku ali ne, kot je to zahtevalo Združenje Lige Telemach.          Sklep 5: IO KZS je predlog sprememb Pravilnika o licenciranju sprejel, razen člena, ki govori 
o reviziji klubov prve lige. Predsednike vseh klubov prve lige se pozove, da se osebno 
izjasnijo glede revizije. Dokončno odločitev o reviziji bo IO KZS sprejel na naslednji seji dne 
14. 12. 2015. 
točka 6 : Finančno poročilo prihodkov in odhodkov po stroškovnih mestih na dan 31. 10.  2015. Anton Pavlič je predstavil finančno poročilo prihodkov in odhodkov po stroškovnih mestih na dan 31. 10. 2015 in njegove glavne značilnosti. V poročilu je tudi projekcija prihodkov in odhodkov za obdobje od 1. 11. 2015 do 31. 12. 2015. Razprave ni bilo.  točka 7: Datum naslednje seje IO KZS.   Sklep 6: Naslednja seja IO KZS bo v ponedeljek 14.12.2015 ob 17.00  v Gostilni Kovač, Pot k Savi 3, 1000 Ljubljana.  točka 8: Razno. 

o Sprejem društva DRUŠTVO KOŠARKARSKIH SODNIKOV v KZS: Društvo je poslalo vso potrebno dokumentacijo za sprejem.  Sklep 7: IO KZS je soglasno sprejel DRUŠTVO KOŠARKARSKIH SODNIKOV v članstvo KZS    



 
o Pismo ob suspenzu KK Kranjska Gora: Anton Pavlič je predstavil dopis KK Kranjska gora s katerim naproša IO KZS o umiku suspenza in možnost plačila dolga do začetka sezone 2016/17. Zaradi suspenza je bila tekma 3. kola članic 2. SKL registrirana z rezultatom 20 : 0 za nasprotnice.      Sklep 8: IO KZS ukinja suspenz za KK Kranjska Gora in podaljša rok za plačilo zapadlih obveznosti iz sezone 2014/15 do 29.2.2016  
o Informacija, da se na KZS pripravlja  nova sistematizacija delovnih mest na KZS, vsi pravilniki in interni akti, ki so potrebni za sprejem; nova sistematizacija bo za razpravo in sprejem pripravljena na naslednjem IO-ju v decembru 2015, veljati pa bi začela z 1. 1. 2016.    Seja je bila zaključena ob 18.30.  Zapisal : Anton Pavlič.  

 
 


